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Stævnen den 6. december 2022 

 
Til stede: Michael, Yvonne, Jane, Marianne, Sia, Mette 
Afbud:  
Referent:  

 
1. Valg af mødeleder 

 Yvonne 
  

2. Valg af referent / udsendelse af dagsorden 
 Michael 
  

3. Beboerhenvendelser 
 Beboerhenvendelser blev drøftet. Der tages ikke referat af dette punkt, 

da der kan indgå personfølsomme oplysninger og vi ikke behandler 
beboerklager. 

  
4. Opfølgning fra sidst 

 Der er ikke noget at følge op på 
  

5. Orientering fra Boliggården / formanden 
  Der har været afholdt to møder vedr. ”Strategi 2027”. Jeg har ikke haft 

mulighed for at deltage i disse møder. 
Stævnen er i en gruppe hvor der skal arbejdes med ”Miljø-, klima og 
energihensyn indtænkes i alle løsninger.” 

  
6. Grundejerforeningen 

 Der er fremsat forslag til at der bliver fjernet lidt beplantning langs 
stien imellem Stævnen og fodboldbanen. Der bliver fjernet en plante for 
hver 10 meter. 
Der er et kastanjetræ midt på stykket, her bliver der fjernet lidt 
beplantning omkring, så det kommer til at stå lidt for sig selv.  
Der er lagt fliser ved affaldsstativet til hundeposer på hjørnet af stien 
ved Stævnen nr. 121 

  
7. Byggemøde 

 Der har været afholdt byggemøde 9. november. 
Der er sendt nyhedsbrev ud. 
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8. Driften 
 Der er kommet ekstra til efter vores bestyrelsesmøde. Der er derfor 

lavet et ekstraordinært infobrev vedr. dette punkt. 
  

10. Fælleshuset 
 Der afholds julehygge søndag den 11. december kl. 13 – 16. Vi har 

besluttet at det i år skal være gratis for beboerne, og at evt. børnebørn 
også er velkomne. 
Vi håber at mange af jer kommer forbi og får en æbleskive og en kop 
Gløgg eller kakao. Hele afdelingsbestyrelsen vil være til stede. 
Fælleshuset lejes nu ud til andre afdelinger. Udlejningsmæssigt er der 
kommet ca. 10.000 kr. ind ekstra. Det giver dog noget ekstraarbejde til 
administrationen af fælleshuset. Vi er bevidste om at der er mange der 
syntes det er en dårlig ide, men det er nu engang vedtaget på et 
beboermøde et det skal være sådan. Forslaget er stillet ud fra at få 
minimeret vores udgifter her. 
Men det er jo stadig beboerne i Stævnen, der har førsteret til huset, 
andre kan kun leje det 2 måneder forud. 
Fælleshuset er vores fælleshus, og det kan bruges til forskellige 
arrangementer, men bestyrelsen kan ikke tage den opgave alene. Så 
har du en god ide, så tag fat i os. Det kunne være loppemarked, bingo, 
fællesspisning eller måske har du en god ide, så lad os høre. Men du 
bliver nødt til selv at være med, og gerne få flere beboere med. 
Pt. er der følgende arrangementer i fælleshuset: 
 

Stolegymnastik: 
Tirsdage kl. 10.00 – 11.00 og ledes af Lena i nr. 23 
Interesseret, så kontakt Lena på tlf. 28 89 15 18 
 

Stoleyoga: 
Torsdage kl. 9.00 Varighed: 1 – 1 ½ timer – ledes af Lidia i nr. 63 
Interesseret, så mød blot op. 
Lena har foreslået at arrangere en spille dag/aften. Her kan man mødes 
til et spil kort, brætspil m.m. 
 

Spillesammenkomst: 
Lena vil gerne vide om der er interesse for dette, så giv gerne et ring 
på tlf. 28 89 15 18, eller ring på hendes dør i nr. 23 

  
11. Julearrangement 

 Sia og Mette køber ind. Vi mødes alle og gør klar. 
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12. Diverse informationer 
 Punktet Facebook er fjernet fra den faste dagsorden. 

V blander os stadig ikke debatter men vi noterer os de sager der bliver 
drøftet. Det vi finder relevant, tages op under det punkt det evt. hører 
under. 
Såfremt der er væsentlige informationer, som bestyrelsen mener skal 
ud hurtigt, vil disse blive bragt på Facebook. 
Vi har været uden adgang til vores mail og hjemmesiden har været 
lukket ned en uges tid. Det skyldes at DK-Hostmaster, der 
administrerer de danske hjemmesider, ikke havde fået deres betaling. 
Fejlen er sket på Boliggården, da en medarbejder havde oprettet 
betalingen, men ikke fået godkendt den og efterfælgende stoppede på 
Boliggården. 
Hjemmesiden har ikke været opdateret ordentligt, men vi er ved at få 
lavet en ny side af en beboer. Siden er tæt på at være klar. 

  
13. Evt. / internt 

 Intet 
  

14. Næste bestyrelsesmøde 
 Dato: Mandag den 9. januar 2023 kl. 18.00 

Forplejning: Marianne 
  

15. Godkendelse af dette referat 
 Referatet er godkendt den 6. december med rettelser 

 


